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Goedemorgen heer, mevrouw, geachte griffier,

Graag reageer ik op het bericht uit de Stentor omtrent de nieuwe regels omtrent het
vuilnis, met name het grote huisvuil.
Ik ben verbijsterd te lezen dat ik als inwoner van 250 kg grof afval naar 550 kg per jaar grof
afval afzwaai.
De partijen die ik met name aanspreken zullen weten waarom ik verbijsterd ben. 
Ik begrijp dat het beperken van afval in vele opzichten hoog op de agenda staat anno
2020, maar deze rigoreuze kaalslag is onacceptabel.
Hoe kan men bedenken dat 550kg per jaar voldoende is. Elke inwoner die een tuin wil
voorzien van groen, tegels eruit? Wat oude inboedel van een overleden oma? 
Hoe zit het met een grote schoonmaak van huis en erf? Stel dat men grind wil vervangen
om een mooie oprijlaan nabij de Wipstrik wilt vervangen?
Rova stond altijd voor ons klaar. 
Naast mijn gevoel dat de beschreven van piek van afvaldumpen naar mijn idee lang zal zijn
ben ik verhuisd vanuit Den Haag.
In Den Haag heb ik met lede ogen de bezuigingen aangezien. Ik ben verhuisd omdat ik
woonde in een illegale afvalstort. 
Ik verzoek u om uw standpunt nog eens goed te heroverwegen. Waarom is de stap van
89.000 kg per jaar naar 550 kg per jaar? 
Dergelijke stappen zijn niet uit te leggen. Ik verzoek u derhalve om beter te letten op de
communicatie.
Want stel u blijft bij uw standpunt, een daling van 89 duizend naar 550 is acceptabel, dan
is er een helse opgave voor de afdeling communicatie.
Ik zal in elk geval elke afvaldump melden, dus wellicht kunt u ook reeds wat nieuwe BOA's
werven.

Een zeer verontruste ervaringsdeskundige.

Met hartelijke groet,

mr. B.B. Vroom 
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